
 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 

Gemeente Hilversum 

Dudokpark 1 

Hilversum 

 

Hilversum, 21 september 2017 

Betreft: Art. 41 vragen m.b.t. dierenwelzijn op veehouderijen 

 

Geacht College, 

In de uitzending van Een Vandaag van 12 september jl. werd aandacht besteed aan het 

falend toezicht op de veehouderijen in Brabant. Twaalf van de vijftien gemeenten hielden 

gebrekkig toezicht. Bij sommige bedrijven was de laatste controle dertien jaar geleden. 

In sommige gevallen waren er veel meer dieren aanwezig dan de vergunning toe liet, 

waardoor sprake was van dierenleed en te veel uitstoot van schadelijke stoffen die 

gezondheid van mens en dier kunnen aantasten. Dat dit niet ongevaarlijk is bewijst de 

Q-koorts crisis. 

Het aantal veehouderijen in Hilversum is beperkt. Enerzijds is dat overzichtelijk te 

noemen, anderzijds kan het zijn dat deze verantwoordelijkheid in de vergetelheid is 

beland. GroenLinks vraagt zich daarom het volgende af: 

1. Hoe is het toezicht in Hilversum op veehouderijen is geregeld? 

2. Hoeveel veehouderijen zijn er binnen de gemeente Hilversum actief? 

3. Hoeveel controles zijn er in de afgelopen 5 jaar door of in opdracht van gemeente 

Hilversum uitgevoerd? 

4. Wanneer dit langer geleden is dan 5 jaar, kunt u dan aangeven wanneer de 

laatste controle plaats had? 

5. Wie voert die controle uit? 

6. Zijn daarvan rapporten opgemaakt? 

7. Welke ongeregeldheden zijn er vast gesteld? 

8. Welke maatregelen zijn daartegen genomen? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Jan Kastje   Frank Kool 

Raadslid GroenLinks  Fractiemedewerker 

 

 


